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 Deltagere:  
  
Hans J. Jacobsen - HJJ  
Hans Jørgen Mortensen - HJM   
Christina Brix - CB 
Janni Krusborg - JK    
Sofie Helbo Madsen - SHM 
Heidi Overgaard - HO 
Mads Korneliussen - MK 
Kurt Nielsen – KN 
Brian Deichgræber - BD 

 

 
 

Ingen afbud 
  
   

 HUSK ÅRSHJULET 

1. Gennemgang og godkendelse af sidste referat  
 

Referatet er godkendt. HUSK underskrift og ligges på hjemmesiden 

2. Siden sidst  

 

- Evaluering Generalforsamling  
– underskriv vedtægter/kopi sendes til banken sammen med referat og navne på ny bestyrelse  
– Konstituere ny bestyrelse -> ligges på hjemmesiden: + vedtægter og referater (fra 2/11-21) 
Bestyrelsesformand: Janni Krusborg  
Næst formand: Christina Brix 
Kasser: Sofie Helbo Madsen  

Bestyrelsesmedlemmer: Hans J. Jacobsen, Hans Jørgen Mortensen, Heidi Overgaard, Mads 
Korneliussen  
Suppleanter: Brian Deichgræber og Kurt Nielsen 

 

- Evaluering Affaldsindsamling i Alslev 
Mængden af skrald var mindre end sidste år. Der har været god opbakning fra borgere, skolen og 
spejderne. Næsten år skal der være bedre styr på poser, de blev sendt sent ud. Brugsen er med 
som vært næste år. 
 

- Status Skulptur –Hans Jørgen 
Der mangler graver tilladelse fra kommunen (Er der ledninger der bliver påvirket af nedgravning? 
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Det skal kommunen finde ud af). Vejdirektoratet har skrevet at skulpturen skal flyttes længere 
tilbage, og det er godkendt af beboerne.  
Julius prøver at få fat i Karsten Rimmer, så kunstværket kan komme ind under kommunes kunst.  
Kunstneren kommer og skal være med til at sætte ned 24-25 maj  
11 juni skal der holdes officielt indvigelse (Sorgne arkiv har jubilæum). Julius tager til møde 
herom 10. maj.  
 

- Sponsorat Julebelysning – Christina Brix 
Der indhentes nyt tilbud. Der er 26 lygtepæle i første omgang der er i spil.  
Janni Louise får tilbuddet og søger fonde  
 

- IT – Janni  
Vi holder it møde 14 august, der er mødepligt. Kurt er fritaget  
 

- Årskalender – Heidi 
Skal vi gå sammen med Online mæglerne? Skal vi have ASK, forsamlingshuset osv. med?  
Den går fra august til august, og starter 2023  
Skal der laves en online kalender til hjemmesiden? Janni tager fat i Albert  
 

- Skriv vedr. brug af BF´s printer – Janni  

Printer: Der gives mulighed for at andre foreninger kan printe mod en mindre betaling. 
Janni sender mail til de andre foreninger. Alle mailadresser sendes til Heidi så hun kan 
bruge dem til efterspørgsels omkring årskalender.  
 
 

3. Opgaveliste - Fordeling af opgaver 
Se opgavefordeling  
Opgavelisten tages op løbende  
 

4. Film om Alslev - Status 
17/5 filmes der. Der er lavet aftaler med flere, så der ses flere forskelige aktiviteter og 
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aldersgrupper rundt om i Alslev.  
 

5. Aftenskolen - Status 
Ide bank er så småt startet  
 

6. Multibane i Alslev i samarbejde med ASK - Mads og Brian - Status ???? 
Det er op ad bakke  
Pengene i ASK er brugt, så der skal findes penge et andet sted.  
Der snakkes om at tage kontakt til Nordlys om udsættelse af støtte (udløber 31 juni). Der ventes 
en måned med at gøre noget.   
Multibane tilbud har lagt ved Michael (tre tidligere tilbud) og har ikke været set af de andre 
deltager.  
Der bliver indhentet nye tilbud, og så afholdes der møde igen.  
Skal skolen være med?  
 

7. Byfest - Christina Brix/Hans Jørgen 
Vi er godt på vej  
Der afholdes møde næste onsdag.  
Der er lavet program og vagtplaner  
Pernille Østergård Sørensen (fra Mejls) vil gerne hjælpe med programmer mm.  
Skal der kåres en Alslevborger?  
 

8. Regnskab/økonomi - Sofie 
Husk kvitteringer! 
 

9. Stierne - Status på matr. Til pælene – Mads 
Brian undersøger pæle og pile i vedligeholdes frie materialer   
 

10. Udviklingsråd - Status Hans Julius 
Mandag d. 25. april var der møde, Hans Julius var ikke med, men har talt med dem.  
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Julius er næstformand i udviklingsrådet  
 
 

11. Udviklingsplan Alslev - Fornyes  
- Skal vi holde et borgermøde?? 
- Hvad skal med i Udviklingsplanen?? 
- Udviklingsplanen skal ikke laves nu og her, da der er ikke er en fastsat dato 
- Dette punkt tages op igen til et andet møde  

12. Evt.  
Præsenter Alslev Borgerforening og Dinnsen Skovpark på fb med billed og kort 
beskrivelse???? ”reklamekampagne” for at fortælle hvem vi er og hvad vi gør ??? 
Alle i bestyrelsen siger ja til at deltage  

- Der udspringer heraf en ide om at lave reklameindslag på facebook om steder og 
foreninger i Alslev  

 
- Aftale et ”dagsmøde” vedr. Office 365 – 14. august kl. 9:30  

 
- Børnehave – hvad sker der? Børnehavelederen har sagt op 

 
- Møde med Ole Hansen – Janni og Christina – fremtid for Alslev 

 
 

- Hjertestarter i banken, bliver der låst af? – Kurt er tovholder  
 

- Forsikring – Vestjylland 
 

- Logbog på legepladsen går som turnusordning mellem bestyrelsesmedlemmerne i 
borgerforeningen (online)   
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- Der laves et dokument om alle ting der laves i Borgerforening. Dette ligger online i fælles 
dokumenter. DER LOVES IKKE NOGET FØR MAN HAR TALT MED DE ANDRE 
BESTYRELSESMEDLEMER, OG DET MAN LOVER SKRIVES I FÆLLES DOKUMENTERNE SÅ 
ALLE KAN SE DET. Ingen aftaler glemmes på denne måde.  

 
 

- Sankt hans (23 juni) udvalg: Kurt, Hans Jørgen, Heidi, Brian, (Janni printer sanghæfter), 
Sofie har pengekasser, Mads slår græs.   
Hvem laver en heks? Først spørges SFOen, har de ikke mulighed for at hjælpe spørges 
børnehaven  
 

- Forslag til at have årskort for borgerforening? Hvordan gør vi folk opmærksomme på at 
de har betalt kontingent  
 

- Næste møde: Vi forlængere mødet d. 14. august og holder også bestyrelsesmøde efter 
it-møde.  
 

 


